
Ερώτηση Κ. Σκρέκα για τις τιμές των φυτοφαρμάκων

Ερώτηση προς τον υπουργό Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας κ. Κ. Χατζηδάκη
κατέθεσε μαζί με συναδέλφους του βουλευτές (μεταξύ των οποίων και οι κ.κ. 
Ηλ. Βλαχογιάννης
και 
Μιχ. Ταμήλος
) ο κ. 
Κων/νος Σκρέκας
, αναφορικά με τις αυξημένες τιμές των φυτοφαρμάκων.

  

      Με την ερώτησή τους οι βουλευτές ζητούν να μάθουν από τον υπουργό τι πρωτοβουλίες
προτίθεται να αναλάβει προκειμένου να σταματήσει η κερδοσκοπία εταιριών φαρμάκων,
αλλά και ποιες πρωτοβουλίες θα αναλάβει προκειμένου να μειωθούν οι τιμές; Παράλληλα
σημειώνουν πως «εάν θέλουμε να επανεκκινήσουμε την αγροτική οικονομία μας πρέπει να
μειώσουμε το κόστος παραγωγής».

  

Ο βουλευτής Τρικάλων της Νέας Δημοκρατίας κ. Κων/νος Σκρέκας σε δήλωσή του
σημειώνει πως «σε μια εποχή που αναδεικνύεται η ανάγκη της στήριξης του πρωτογενούς
τομέα παραγωγής της χώρας μας είναι ανεπίτρεπτο οι τιμές των φυτοφαρμάκων να
παραμένουν σε τόσο υψηλά επίπεδα. Είναι άμεση ανάγκη να υπάρξει εξορθολογισμός,
προκειμένου οι ίδιοι οι αγρότες μας, οι άνθρωποι της Ελληνικής υπαίθρου να συμβάλλουν με
όλες τους τις δυνάμεις στην ανάκαμψη και στην σταθερή πορεία της χώρας μας από την
κρίση».
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